
INTERPELACJA/ZAPYTANI 

Radny Agnieszka Iłowska 
(imię i nazwisko) 

" ,'\~.~t-n Biuro ,:,-' 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 17.02.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

l. Wielkości kosztów jakie zostały poniesione przez Gminę w związku z: 

a) utworzeniem Kędzierzyńsko Kozielskiego Parku Przemysłowego . 

b) fonnach dofinansowania w kolejnych latach KKPP 

c) funkcjonowaniem KKPP 

· poniesionych inwestycj i 

• zakup środków trwałych 

• wartości przekazanych środków trwałych (w tym również wartość ' nieruchomości 

przekazanych KKPP) 

d) miejscan1i pracy utworzonymi w ramach KKPP (pracownicy spółki) 

e) miejscami pracy utworzonymi przez podmioty zewnętrzne w ramach funkcjonowania 

KKPP (inkubator) 

Proszę o podanie danych z rozbiciem na każdy rok funkcjonowania spółki. 

2. tenninu, w których dojdzie do uzupełnienia danych w pustych zakładkach Biuletynu 

Infonnacji Publicznej z uwzględnieniem aktów założycielskich spółki, naborów i 

wyników naborów itp 

(podpis) 
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